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LOVAČKI SAVEZ PRIMORSKO-GORANSKE ŽUPANIJE 
51000 Rijeka, F. Račkog 1 

IBAN: HR0324020061100124407;  Matični br.  0990906; OIB 26905084421;  tel. 051-374-263;  fax. 051-373-591;  
mob. 099-60 60 624;    E-mail:  ls.primorsko-goranske@hls.t-com.hr; www.lovacki-savez-pgz.hr  

 
 

Z A P I S N I K 
redovne Skupštine Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, održane 24.04.2016. 

god. u 11:00 sati u Nacionalnom parku Risnjak, Bijela Vodica 48, 51317 Crni Lug. 
 
 
Prisutni zastupnici: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, T. Tondini, D. Mušćo, B. Miklić,  
M. Mauhar, B. Curl, M. Brakuza, D. Babić, V. Crnković, M. Šepić, I. Uremović, S. Gledić, M. 
Kauzlarić, N. Vančina, Z. Lučić, D. Švob, A. Bolonić, M. Zlatar, B. Kovač, E. Primožić,  
A. Petrinić, D. Tus, V. Muhvić, J. Golubović, I. Mencer, M. Rukavina, A. Dešković,  
L. Ivančić, T. Kežić, Ž. Vidas i I. Baraba. 
 
Ostali prisutni: M. Raukar - pročelnica odjela za turizam, poljoprivredu i ruralni razvoj 
PGŽ-e, B. Kulić - savjetnica za lovstvo i šumarstvo PGŽ-e, B. Tulić - viši savjetnik specijalist 
za poduzetništvo i ruralni razvoj PGŽ-e. 
 
Odsutni: S. Kučić, Z. Perić, A. Babić, M. Gašparac, T. Grubišić, M. Sigurnjak i  
M. Laginja. 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Otvaranje Skupštine 
 1.1. Pozdravna riječ predsjednika 
 1.2. Odavanje počasti preminulim lovcima 

2. Usvajanje Dnevnog reda  
3. Izbor radnih tijela Skupštine: 

     3.1. Radnog predsjedništva 
     3.2. Zapisničara  

       3.3. Ovjerovitelja zapisnika 
       3.4. Povjerenstva za verifikaciju 

4. Usvajanje Poslovnika o radu Skupštine 
5. Izvješće Povjerenstva za verifikaciju 
6. Izvješća: 

  6.1. Izvršnog odbora za 2015. godinu; 
      6.2. Financijsko izvješće za razdoblje 01.01. - 31.12.2015. godine; 
  6.3. Nadzornog odbora  
  6.4. Stegovnog suda 
  6.4. Arbitražnog suda 

7. Rasprava o izvješćima i njihovo usvajanje; 
8. Donošenje Plana rada Saveza za 2016. god. 
9. Financijski plan za 2016. godinu 
10. Donošenje odluke o visini članarine i upisnine za 2016. God.  
11. Riječ gostiju 
12. Molba ŽLD “Vepar” Njivice” za prijem u članstvo Lovačkog saveza PGŽ-e 
13. Donacije članicama 
14. Različito 
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Ad. 1.  
 

Redovnu izvještajnu Skupštinu otvorio je Predsjednik Saveza dr. sc. J. Malnar, te je  
pozdravio sve prisutne zastupnike i nazočne goste, M. Raukar, pročelnicu odjela za 
turizam, poljoprivredu i ruralni razvoj PGŽ-e, B. Kulić, savjetnicu za lovstvo i šumarstvo 
PGŽ-e, te B. Tulić, višeg savjetnika specijalista za poduzetništvo i ruralni razvoj PGŽ-e 
izrazivši zadovoljstvo na uspješnoj suradnji sa Primorsko-goranskom županijom.  

Minutom šutnje odana je počast svim lovcima preminulim između dvije skupštine. 
 
Ad. 2. 
 

Predsjednik J. Malnar predložio je Dnevni red Skupštine koji je jednoglasno  
prihvaćen. 

 
Ad. 3. 
 

Predsjednik J. Malnar predložio je radna tijela Skupštine kako slijedi: 
1. Radno predsjedništvo: 

1. J. Malnar - predsjedavajući 
2. M. Linić - član 
3. B. Marković - član 

2. Zapisničar: B. Marković, tajnik Saveza 
3. Ovjerovitelji zapisnika: D. Mušćo i M. Šepić 
4. Verifikacijska komisija: 

1. T. Tondini - predsjednik 
2. B. Miklić - član 
3. M. Brakuza - član 

Zastupnici su jednoglasno prihvatili prijedlog radnih tijela. 
 
Ad. 4. 
 

Predloženi Poslovnik o radu Skupštine, zastupnici su jednoglasno prihvatili, u  
formi kako je predložen, te je sastavni dio ovog zapisnika. 
 
Ad. 5. 
 

Izvješće verifikacijske komisije podnio je njen predsjednik T. Tondini, koji je sve  
prisutne obavijestio da je prisutno 33 od 40 zastupnika sa važećim vjerodajnicama. Pošto 
se na Skupštini nalazi više od 50% skupštinara s pravom glasa, sve odluke donesene na 
ovoj Skupštini biti će pravovaljane. 
 
Ad. 6. 
Ad. 6.1. 
 

Izvješće pod ovom točkom dnevnog redna podnio je predsjednik Josip Malnar.  
Ukratko je izvijestio prisutne o radu IO-a i njegovih tijela te je zaključeno da je zacrtani 
Program rada u lovnoj 2015/16.  gotovo u cijelosti ostvaren, a suradnja s Županijom, HLS-
om i resornim Ministarstvom bila je izuzetno dobra, u nadi da će ona biti još bolja u 
budućem razdoblju. Izvještaj o radu Izvršnog odbora i njegovih tijela sastavni je dio ovog 
Zapisnika. 
 
Ad. 6.2. 
 

Izvještaj o financijskom poslovanju za 2015. godinu, kojeg su zastupnici dobili u  
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privitku, ukratko je prezentirao J. Malnar koji je istaknuo da se financijsko poslovanje 
odvijalo u okvirima zacrtanog Financijskog plana. Poslovnu godinu završili smo pozitivnom 
razlikom od 994,40 kn. Savez je 31.12.2015. god. raspolagao s ukupno 215.994,40 kn, uz 
napomenu da je od toga 200.000 kn oročeno u Erste banci. 
 
Ad. 6.3. 
 

Izvješće Nadzornog odbora prezentirao je član NO-a Lovačkog saveza A. Petrinić,  
koji je informirao prisutne da je svim sjednicama Izvršnog odbora LS PGŽ nazočio 
predsjednik Nadzornog odbora M. Gašparac, te su na taj način informacije o ukupnom radu 
Saveza bile stalno dostupne NO.  

Odluke koje je donosio IO u skladu su s ovlastima koje daje Statut predsjedniku  
Saveza i Izvršnom odboru. Stanje imovine Saveza (OS-a i SIT) je uredno. Novo nabavljeni 
inventar se uredno registrira kao osnovno sredstvo ili sitni inventar, a stari inventar se 
redovito otpisuje. Inventura OS-a i SIT-a komisijski je izvršena 30.12.2015. godine. Uvidom 
u stanje blagajne utvrđeno je da je blagajna uredno vođena. Svi troškovi su pravdani 
računima koji su uredno odloženi.  

Stanje blagajne s 31.12.2015. godine je 1.758,58 kn što ostaje u blagajni i prenosi se  
u 2016. godinu. Prema izvještaju o financijskom poslovanju za period 01.01. – 31.12.2015., 
koji je pripremio računovodstveni servis koji vodi računovodstvene poslove, zaključuje se 
da se financijsko-materijalno poslovanje vodi uredno i u skladu sa zakonskim propisima i 
normativnim aktima Saveza. 

Članarinu za lovnu 2015/16. je uredno naplaćena od svih članica, te su članice  
dobile markice i pripadajuće članske iskaznice. Sve obveze prema HLS-u uredno su 
izvršene. 
     Uvidom u knjigovodstvenu dokumentaciju Nadzorni je odbor zaključio kako je poslovanje 
bilo u skladu sa Zakonom i normativnim aktima Saveza. Sve su isplate pokrivene odlukama 
IO-a i u skladu s Financijskim planom. Na vođenje materijalno financijskog poslovanja u 
2015. godini nema primjedbi. 
 
Ad. 6.4. 
 

Izvješće o radu Stegovnog suda prezentirao je tajnik B. Marković, napomenuvši da  
Stegovni sud Saveza nije imao potrebe pokretati stegovni postupak i stegovnu odgovornost 
te obzirom da nije vodio nikakav postupak, Stegovni sud se tijekom 2015. godine nije niti 
sastajao. 
 
Ad. 6.5. 
 

Izvješće o radu Arbitražnog suda predstavio je tajnik B. Marković, informirajući  
prisutne da Arbitražni sud Saveza tijekom 2015. godine nije imao potrebe rješavati 
međusobne sporove članica Saveza te se, slijedom naprijed navedenog, u 2015. godini nije 
niti sastajao. 
 
Ad. 7. 
 

Predsjednik radnog predsjedništva J. Malnar, otvorio je raspravu po izvješćima. 
V. Crnković informirao je prisutne da se LD „Srndać“ Brod Moravice javilo na javni poziv 
Primorsko-goranske županije, te da su dobivena sredstva namjenski utrošena za adaptaciju 
lovačkog doma, te da su završili sa izgradnjom poučne staze u dužini oko 1 kilometar sa 35 
poučnih tabli, te se zahvalio na suradnji sa Primorsko-goranskom županijom i Lovačkim 
savezom PGŽ-e koji potpomažu u naporima lovaca iz LD „Srndać“ Brod Moravice. 

Također je napomenuo da  je i Lovački savez Primorsko-goranske županije, na  
inicijativu Hrvatskog lovačkog saveza, sudjelovao u akciji utvrđivanja brojnog stanja 
populacije vuka i risa u RH. Cilj je, koliko je god moguće točnije, bio utvrditi brojnost i stanje 
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populacije vuka i risa na području PGŽ. U radu povjerenstva učestvovao je Miroslav 
Gašparac kao koordinator HLS-a. Povjerenstvo je radilo u smanjenom broju, odnosno 
zaključeno je da se formira radna skupina lokalnih koordinatora koji će kontaktirati LD-a i 
izvršiti prikupljanje podataka.  

Radna skupina je formirana i radila je u sastavu: mr. sc. Valter Crnković,  
dipl.ing.šum. - predsjednik, Tihomir Tondini, prof.- član, Nenad Vančina, dipl.ing.šum- član 
(ujedno članovi Povjerenstva za ugrožene vrste), Boris Miklić, dipl.ing.šum.- član, Siniša 
Arh, dipl.ing.šum.- član, Dejan Švob, dipl.ing.šum.-član i Miroslav Gašparac, dipl.ing.šum.-
koordinator ispred HLS, - član. Povjerenstvo se sastalo i radilo na dvije sjednice, 1. ožujka i 
22. ožujka, a između sjednica odvijao se terenski rad s lovoovlaštenicima. Zahvalio se na 
suradnji svim društvima koji su sudjelovali u prikupljanju podataka sa terena, te je apelirao 
da se brojno stanje i dalje prati kako bi podaci sa terena bili što točniji. 

Ukupno je zabilježeno 377 slučajeva zamjećivanja prisustva vukova (viđenje, tragovi,  
plijen, glasanje-zavijanje, snimke kamere, izmet) na području PGŽ. Najveći opaženi broj 
jedinki u jednom viđenju su: 11 jedinki (lovište „Smrekova Draga“ – klanjski dio) i 10 jedinki 
(lovište „Cetin-Gložac“ i „Litorić“). U 4 slučaja je opaženo prisustvo mladih vukova 
(reprodukcija!). 

Temeljem sagledavanja slike podataka definirani su vučji čopori na području PGŽ, te  
je utvrđeno brojno stanje od 43,5 jedinki. Zbog teoretske mogućnosti da svi granični čopori 
u jednom trenutku prijeđu granice PGŽ-e i nalaze se na području koji čopor zauzima u 
susjednoj Sloveniji i Ličko-Senjskoj županiji ili za slučaj da se svi čopori istovremeno nalaze 
u Hrvatskoj broj vukova može varirati u rasponu od 24 do 65 jedinki, što je ujedno najmanji 
mogući i najveći mogući broj. Broj opažanja risa je malen što može govoriti o ugroženosti 
populacije (zabilježeno je opažanje u 10 slučajeva). 

T. Tondini je pohvalio izvješće o radu IO-a i njegovih tijela, naročito o prijedlogu o  
automatskom produženju lovozakupa za naše članice za zajednička županijska lovišta, koji 
ističe sljedeće godine, te o inicijativi izrade lovnogospodarskih osnova preko lovačkog 
saveza PGŽ-e i stručne službe za izradu LGO-a Hrvatskog lovačkog saveza po vrlo 
povoljnoj cijeni. Informirao je prisutne da lovačka društva/udruge imaju probleme pri 
osiguravanju lovišta, jer osiguravajuće kuće ne žele osigurati lovišta, odnosno ako i žele, za 
osiguranje istih traži puno veća financijska sredstva nego prethodnih godina. 

Informirao je prisutne da Veterinarska stanica Rijeka vrši prihvat odstrijeljenih lisica  
od strane lovoovlaštenika na način da nadoknadu u visini od 100 kuna isplaćuju u roku od 
mjesec dana, na način da lovoovlaštenik ponovno mora doći osobno u veterinarsku satnicu 
te podignuti naknadu, umjesto da se ta sredstva isplate na račun lovoovlaštenika. Zatražio 
je da se IBAN loovoovlaštenika dostavi veterinarskoj stanici, te da se naknada direktno 
položi na račun onoga tko je lisicu dostavio (najjednostavnije rješenje). 

B. Miklić se obratio svim prisutnima, te ih informirao o prisutnosti muflonske divljači  
na području od Klane do Vinodola, apelirajući da ovu vrstu divljači ugrade u nove 
lovnogospodarske osnove. 

I. Uremović je, kao član Nadzornog odbora, pohvalio rad i funkcionalnost Lovačkog  
saveza PGŽ-e, napomenuvši da u takovim okolnostima NO nema težak posao. Ujedno je 
pohvalio dobavljača zrnate hrane (kukuruz) za zainteresirane članice Saveza, te predložio 
da se i ove godine izvrši centralizirana nabava, preko Saveza, kako zrnatetako i sočne 
hrane. Podsjetio je na problem pojave većeg broja vučje populacije u primorskim lovištima, 
kao i čaglja, te predložio da se poduzmu konkretnije mjere u smanjivanju broja navedenih 
populacija. 

J. Malnar je odgovorio da smo svi upoznati sa povećanjem broja vučje populacija na  
području Primorsko-goranske županije, kao i o prisutnosti čaglja, podsjećajući da se on 
pojavio i na otoku Krku, gdje su lovci izvršili odstrel 5 jedinki, a jedna lešina će biti 
transportirana na Veterinarski institut u Zagrebu kako bi se utvrdio fenotip te vrste. Čagalj 
je, pri većoj brojnosti, specifičan predator, koji radi veće štete i od vuka. 

Z. Lučić se nadovezao na izvještaj o osiguravanju lovišta, koja zbog velikih premija  
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nisu u mogućnosti osiguravati lovišta kojima gospodare, a zbog sudske prakse, koja još 
uvijek donosi rješenja na štetu društava, postoji velika mogućnost da se pojedina društva 
ugase.  

J. Malnar je odgovorio da je od strane Hrvatskog lovačkog saveza pokrenuta  
inicijativa prema resornom Ministarstvu, kao i  sastanci sa novim pomoćnikom I. 
Francetićem o obaveznom osiguranju svih vozila za štete od divljači, te će se pokušati i taj 
prijedlog ugraditi u izmjenu novog Zakona o lovstvu, s obzirom da takav način osiguranja 
provode sve članice Europske unije. 

M. Zlatar je informirao prisutne da je LD „Lisjak“ Kastav upravo iz tog razloga u 
protekle dvije godine platio 154.000,00 kn, što im je uvelike utjecalo na rad i ostvarenju 
plana društva. Također se osvrnuo na dopis Porezne uprave koja je zatražila da sva 
lovačka društva/udruge dostave popis djelatnosti, kako bi mogli dodatno oporezovati 
društva koja ionako preživljavaju. 

B. Kovač se zahvalio na suradnji i pomoći od Primorsko-goranske županije, te se  
zahvalio tajniku Saveza koji je uvijek na usluzi, neovisno o njegovom radnom vremenu. 
Ujedno je postavio pitanje o troškovima, odnosno, da li nas tajnik profesionalac košta više 
od prethodnog tajnika, koji je dužnost obavljao amaterski. 

J. Malnar je odgovorio da od kada imamo profesionalnog tajnika, izdaci po toj osnovi  
su manji nego prije. 

M. Brakuza se osvrnuo na javne pozive, koje raspisuje Primorsko-goranska županija,  
napomenuvši da je potrebno puno vremena kako bi se prikupila sva potrebna 
dokumentacija, ta se upitao da li je moguće da se sav postupak prikupljanja iste smanji ili 
pojednostavni. 

B. Curl se osvrnuo na remećenje mira u lovištu, pogotovo na otoku Cresu. Pojedinci  
sa otoka Cresa onemogućuju radove u lovištima kao i lovove, naročito stranim lovcima, 
stvarajući buku te u konačnici tjeraju lovce iz lovišta. Protiv njih je pokrenuto 20-ak prijava 
PU Lošinj i PU Rijeka, no bez uspjeha. Također je spomenuo da je žalosno da u Primorsko-
goranskoj županiji lovni inspektor nema sjedište, već se moramo obraćati lovnim 
inspektorima iz Istarske i Ličko-senjske županije. Također je u lovištu VIII/104 - „Veli Lošinj“ 
minirano pojilište za divljač, no nitko ne poduzima ništa. 

J. Malnar je podsjetio prisutne da je prema Primorsko-goranskoj županiji proslijeđen  
dopis o imenovanju lovnog inspektora za područje Primorsko-goranske županije te da u 
okviru njihovih mogućnosti i ovlaštenja poduzmu mjere da u što kraćem vremenu 
Ministarstvo poljoprivrede imenuje lovnog inspektora za naše područje sa sjedištem u 
Primorsko-goranskoj županiji. 

I. Uremović je postavio pitanje da li imamo podatak koliko je divljači na području  
Primorsko-goranske županije stradalo zbog postavljanja „žilet“ žice. 

J. Malnar je odgovorio da je, prema neslužbenim podacima, stradalo 12 grla, i to  
jelenske divljači. 

I. Bolonić se također osvrnuo na problem pojave čaglja na otoku Krku, gdje su u  
nekoliko navrata u izlovu sudjelovala oko 150 lovaca. Odstrijeljeno je 5 jedinki, 
napomenuvši da je u periodu od mjeseca studenog prošle godine zaklano oko 150 ovaca, a 
tu štetu plaćaju domicilni lovci. Upitao se na koji je način dospio na otok Krk. Također je 
spomenuo problem osiguravanja lovišta, koja su od ove godine vrlo visoka, te je zbog toga 
iskazao bojazan da bi mnoga društva mogla biti likvidirana. 

A. Petrinić smatra da čagalj na otoke nije došao sam (pojavio se i na otoku Rabu),  
već djelovanje pojedinaca („nelovaca“) koji imaju neke svoje interese. 

Nakon rasprave, sva izvješća su jednoglasno prihvaćena. 
 
Ad. 8. 

Predsjednik Saveza dr. sc. J. Malnar ukratko je predstavio Plan rada Lovačkog  
saveza. Plan rada Saveza je jednoglasno prihvaćen i sastavni je dio ovog Zapisnika. 
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Ad. 9. 
 

Predsjednik Saveza dr. sc. J. Malnar ukratko je informirao sve prisutne o  
Financijskom planu Saveza za 2016. godinu, koji je donio Izvršni odbor LS PGŽ-e. 
Napomenuo je da su prihodi manji nego prethodnih godina, najviše zbog toga što se 
kapitalna i tekuća ulaganja ostvaruju direktno preko javnih poziva na koja se mogu javljati 
sve članice našeg Saveza. Također, za izdavanje iskaznica za strane lovce uplaćuje se 
direktno Hrvatskom lovačkom savezu (400 kn po iskaznici), dok mi dobijemo 50 kn po 
iskaznici za usluge izdavanja iskaznica za strane lovce. Napomenuo je da su izravni prihodi 
Saveza oko 310.000,00 kn. 
 
Ad. 10. 
 

Predloženo je da članarina Saveza za 2016/17. godinu ostaje na  
prošlogodišnjoj razini, što znači: 
 

Red. 
br. 

NAZIV IZNOS /KN/ 

1. Članarina lovaca (matični i vanjski) 100,00 
2. Članarina pripravnika 400,00 
3. Lovci s 50 i više godina lovačkog staža - oslobođeni 0,00 
 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
Temeljem izmjene Statuta, predloženo je da pravne osobe, za članstvo u Savezu  

plaćaju upisninu od 5.000,00 kn, a članarina 1.000,00 kn.  
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 
Ad. 11. 
 

U ime Primorsko goranske županije, Skupštinu je pozdravila M. Raukar,  
pročelnica Upravnog odjela za turizam, poduzetništvo i regionalni razvoj, zahvalila se na 
pozivu. Izrazila je zadovoljstvo dosadašnjom suradnjom, u nadi da će ona u budućnosti biti i 
bolja. Iskazala je svoje zadovoljstvo postignutim angažmanom svih lovaca u našoj županiji 
koji ulažu puno truda u organizaciji te brizi o divljači kojom gospodare.  

Napomenula je da će i ove godine Županija raspisati Javni poziv za prijavu projekata  
unaprjeđenja i razvoja lovstva za sufinanciranje iz Proračuna Primorsko-goranske županije 
za 2016. godinu, koji će objediniti kapitalna i tekuća ulaganja. Informirala je prisutne da 
potrebnu dokumentaciju za javne pozive ne određuje Primorsko-goranska županija, već je 
to određeno Zakonom o udrugama, tj. odredbom o financiranju javnih potreba koja vrijedi 
za sve udruge u Republici Hrvatskoj. Za lakše osiguravanje lovišta uputila je sve članice 
prema Hrvatskom lovačkom savezu, kao jakom partneru/pregovaraču oko zaštite interesa 
svih članica saveza pri osiguravanju. 

U pripremi je raspisivanje natječaja u zakup lovišta VIII/102 - „Rab“ i lovišta VIII/129 - 
„Dubračina“. Kako je LD „Kotor“ Crikvenica otišlo u stečaj zbog naknada šteta, lovište 
„Dubračina“ je dano na čuvanje Lovačkom savezu PGŽ-e do raspisivanja natječaja i 
potpisivanja novog Ugovora o lovozakupu. 

Zaželjela je puno uspjeha u daljnjem radu, kako Savezu tako i svim članicama  
Saveza, uz lovački pozdrav Dobra kob. 

B. Kulić se osvrnula na produljenje lovozakupa, informiravši prisutne da će se  
lovozakup automatski produžiti za sve članice protiv kojih se ne vodi prekršajni postupak, 
pod istim uvjetima. Zahtjev za produženje lovozakupa mora se podnijeti 120 dana prije 
isteka postojećeg ugovora (lovozakupa), napomenuvši da će svima dostaviti poziv u kojem 
će biti sugerirano koja je dokumentacija potrebna za produženje. 
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Ujedno je potrebno ishoditi bjanko vlastitu trasiranu mjenicu avaliranu od Hrvatskog  
lovačkog saveza kao instrument osiguranja financijskih sredstava za uredno izvršenje 
ugovornih obveza, te ju što prije dostaviti u Primorsko-goransku županiju, što je i zakonska 
odredba. 

Osvrnula se na sprečavanje i naknade šteta (prometnice, poljoprivredna zemljišta...),  
koje su propisane Odlukom o ustanovljenju lovišta, te svi lovozakupnici moraju donositi 
godišnji plan sprečavanja šteta. Sugerirala je da lovozakupnici koriste sredstva za 
sufinanciranje ograđivanja poljoprivrednih zemljišta od Primorsko-goranske županije, kao i 
na uporabu mehaničkih i kemijskih sredstava. 

J. Malnar je dao informaciju da je do sada dostavljeno 16 zahtjeva za davanje  
jamstva za uredno izvršenje zakupa prava lova u zajedničkim županijskim lovištima  
Primorsko-goranske županije, te sugerirao da ostale članice što hitnije dostave zahtjeve 
kako bi na vrijeme sakupili potrebnu dokumentaciju i dostavili je u Primorsko-goransku 
županiju. Napomenuo je da je garancija preko Hrvatskog lovačkog saveza daleko jeftinija 
od garancija koje nude banke. 

B. Tulić pozdravio je sve prisutne te je uputio čestitke na dosadašnjem radu i  
ostvarenim rezultatima, zaželjevši puno uspjeha u godinama koje slijede, zaključivši da je 
Lovački savez Primorsko-goranske županije u samom vrhu lovstva u Republici Hrvatskoj. 
 
Ad. 12. 
 

Predsjednik Saveza J. Malnar je informirao prisutne da je u Savez dostavljena  
molba za prijem u članstvo Saveza, od ŽLD „Vepar“ Njivice, koji u svom lovozakupu imaju 
lovište VIII/104 - „Veli Lošinj“. 

Skupština Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije je jednoglasno prihvatilo  
zahtjev ŽLD „Vepar“ Njivice za članstvo u LS PGŽ-e. 
 
Ad. 13. 
 

Temeljem odluke Izvršnog odbora LS PGŽ, izvršena je donacija članicama Lovačkog  
saveza Primorsko-goranske županije. Hidrostatske vage za ocjenjivanje trofeja srnjaka 
dobili su LD „Košutnjak“ Novi Vinodolski, LD „Srndać „ Brod Moravice te LU „Lipov vrh“ 
Severin - Lukovdol, čistače šikara preuzeli su LD „Srndać“ Permani i LD „Kotor“ Crikvenica, 
dok je motorna pila donirana LD-u „Tetrijeb“ Delnice. 
 
Ad. 14. 

Pod ovom točkom nije bilo rasprave. 
 

Sjednica Skupštine završila je s radom u 14,00 sati. 
 

Dobra Vam kob, 
 
 

 
Zapisničar:  
 
 
  
Bojan Marković  

Predsjedavajući:  
      
 
 
 Dr. sc. J. Malnar  

Ovjerovitelji zapisnika:  
 
 
 
       D. Mušćo 
 
 
 
       M. Šepić 

 
 


